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دیدار رئیس و اعضای هیئت مدیره نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی با مدیرکل راه
و شهرسازی استان

رئیس و اعضای هیئت مدیره نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی بادکتر بابک نجفیان مدیرکل راه و شهرسازی

استان دیدار کردند.

به گزارش روابط عمومی سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی، دکتر علیرضا معتمدنیا رئیس این سازمان در ابتدای این دیدار ضمن تبریک انتصاب دکتر نجفیان به

عنوان مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی توسط وزیر محترم این وزارتخانه، برضرورت پیگیری و اجرای تفاهم نامه آبفا تأکید کرد. این تفاهم نامه به منظور ایجاد اشتغال

برای مهندسان و بهبود شرایط کاری آنان طراحی شده است.

دکترمعتمدنیا با اشاره به چالش های موجود در بازار کار مهندسان، بر لزوم همکاری های بیشتر بین سازمان های مختلف برای تحقق این اهداف تأکید کرد. او همچنین به اهمیت

ایجاد فرصت های شغلی پایدار برای مهندسان جوان اشاره کرد و خواستار حمایت های لازم از سوی اداره کل راه و شهرسازی شد. یکی دیگر از موضوعات مطرح شده در این دیدار،

افزایش منطقی تعرفه خدمات مهندسی بود. معتمدنیا با اشاره به تورم موجود در جامعه، بر لزوم بازنگری در تعرفه های خدمات مهندسی تأکید کرد.

او بیان کرد که افزایش تعرفه ها باید به گونه ای باشد که هم به نفع مهندسان باشد و هم به کیفیت خدمات ارائه شده آسیب نرساند. این موضوع به عنوان یکی از چالش های

اساسی در صنعت ساختمان مطرح است و نیاز به توجه ویژه دارد.

در ادامه، دکتر معتمدنیا به موضوع بیمه مهندسان پرداخت و خواستار رایزنی های لازم برای عملیاتی شدن بیمه مهندسان شد. او بر این نکته تأکید کرد که بیمه مهندسان یکی از

حقوق اساسی آنان است و باید به صورت جدی پیگیری شود. این موضوع به ویژه در شرایط کنونی که مهندسان با چالش های مالی و اقتصادی مواجه هستند، از اهمیت ویژه ای

برخوردار است. سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی همچنین در این دیدار بر حل مسائل موجود در حوزه مجریان تاکید و از مدیرکل راه و شهرسازی استان خواست

تا نسبت به اصلاح شیوه های نامه های موجود در حوزه مجریان که سالهاست به روز رسانی نشده است اقدامات لازم صورت گیرد.

دکتر نجفیان مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی نیز در این دیدار اظهار داشت: پیرو برگزاری انتخابات شفافی که دی ماه سال جاری صورت گرفت باید بگویم که اعتماد کامل

به هیئت مدیره سازمان نظام مهندسی ساختمان استان وجود دارد و بدین جهت است که قطعا اطلاعات لازم از هیئت مدیره دریافت می شود و به سایر منابع غیرموثق بهائی داده

نمی شود.

وی با بیان اینکه خروجی عملکرد مثبت راه و شهرسازی و نظام مهندسی باید در شهرها نمود پیدا کند، اظهار داشت:در بحث افزایش تعرفه ها براساس قانون و ضوابط تا جاییکه

امکان داشته باشد به نفع مهندسان اقدام خواهیم کرد در موضوع مجریان نیز قطعا با بهره گیری از توان و تجربه اعضای با سابقه و پیشکسوت سازمان و هیئت مدیره نسبت به

اصلاه شیوه نامه ها اقدام خواهیم نمود.

مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی با بیان اینکه موضوع اجرای تفاهم نامه آبفا را نیز حتما عملیاتی خواهیم کرد، گفت: سازمان نظام مهندسی ساختمان بازوی فنی و

تخصصی راه و شهرسازی است لذا همواره تلاش خواهیم کرد با تعامل و تفاهم در راستای منافع مهندسان و مردم با اجرای قوانین و مقررات عمل کرده و اقدام نمائیم.

در این جلسه همچنین دکتر سید محسن رضوی معاون مسکنو ساختمان اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی نیز از تعامل و همکاری اعضای هیئت مدیره سازمان نظام

مهندسی ساختمان طی سالهای اخیر با این اداره کل که منجر به برگزاری انتخاباتی شفاف وبدون شائبه و مجمع عمومی منظم و کم حاشیه بود قدردانی نمود و ابراز امیدواری کرد

که سطح تعاملات این دو بخش همچنان روز به روز در راستای منافع جامعه مهندسی ساختمان استان افزایش پیدا کند.

گزارش روابط عمومی سازمان نظام مهندسی ساختمان آذربایجان شرقی می افزاید؛ در ادامه این جلسه هر یکی از اعضای هئیت مدیره این سازمان حاضر در جلسه نیز انتصاب

دکتر نجفیان را تبریک گفته و سپس به بیان نقطه نظرات خود پیرامون تعاملات و ارتباطات و مسائل جامعه مهندسی ساختمان استان و راهکارهای حل مسائل و مشکلات در

سایه تعامل و همکاری پرداختند.
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